



穿梭十程地鐵

即賞十足滋味

Ride the MTR 10 times to enjoy a delicious reward instantly

送你三大餐廳美食優惠



2006年9月18日至10月27日期間，於同一星期內之星期一至五，以同一張成人或特惠八達通卡繳費乘搭10程地鐵(不適用於機場快綫)，即送你大家樂、DéliFrance或Pizza Hut美食優惠！連續六星期搭地鐵，食遍中法意式美食！

18/9 - 24/9	大家樂午、茶及晚市\$15優惠券
25/9 - 1/10	大家樂早、午及茶市\$15優惠券
2/10 - 8/10	DéliFrance \$10 優惠券一張及 DéliFrance白汁蟹龍配百吉包及凍意大利鮮奶咖啡套餐半價優惠(原價 \$50)
9/10 - 15/10	DéliFrance \$10 優惠券一張及 DéliFrance特色火雞百吉包及凍意大利鮮奶咖啡套餐半價優惠(原價 \$50)
16/10 - 22/10	Pizza Hut 「意大利麵食買一送一」優惠
23/10 - 29/10	Pizza Hut 「午餐/下午茶餐第二客半價或第四客免費」優惠

優惠券換領細則：

- 推廣期內，每次使用八達通卡繳費乘搭地鐵均可得一分。於同一星期內之星期一至五，以同一張八達通卡累積滿10分，即可於同一週內的星期日列車服務結束前於各地鐵站客務中心換領該星期送出的優惠券一套。優惠券數量有限，送完即止。
- 若乘客未能於星期日午夜列車服務停止前換領優惠券，該星期所累積的分數將被取消，積分將於星期一早上列車服務開始時重新計算。
- 換領優惠券時，八達通卡內所累積之10分會被扣除。
- 優惠券的使用詳情，請參閱印於優惠券上的條款細則。
- 優惠券不能兌換現金。
- 乘客如遺失或退回八達通卡，或八達通卡壞咗，卡內的分數將被取消。
- 使用「免費地鐵接駁」來回機場快綫站的乘客，每兩程「免費地鐵接駁」可獲一分。
- 乘客可到地鐵站內的「八達通查閱機」查閱積分。
- 於宣傳單張所列的日期以地鐵服務時間為準。
- 如有任何爭議，一概以地鐵有限公司、大家樂快餐有限公司、DéliFrance或香港必勝客的最終決定為準。
- 查詢請致電地鐵熱綫 2881 8888。

多點時間 多點生活



穿梭十程地鐵

即賞十足滋味

Ride the MTR 10 times to enjoy a delicious reward instantly

Enjoy mouth-watering treats from three great restaurants



From 18 September to 27 October, 2006, ride 10 times on the MTR (not applicable to Airport Express) from Monday to Friday with the same adult or concessionary Octopus Card to enjoy delicious offers from Café de Coral, Délifrance and Pizza Hut! Savor the taste of Chinese, French and Italian delights with the MTR for six consecutive weeks!

18/9 - 24/9	Café de Coral - \$15 Discount Coupons for Lunch, Tea & Dinner
25/9 - 1/10	Café de Coral - \$15 Discount Coupons for Breakfast, Lunch & Tea
2/10 - 8/10	Délifrance - \$10 Discount Coupon and Délifrance - 50% Discount on Double Delicious Baguette & Iced Café Latté Set (original price \$50)
9/10 - 15/10	Délifrance - \$10 Discount Coupon and Délifrance - 50% Discount on Smoked Turkey Baguette & Iced Café Latté Set (original price \$50)
16/10 - 22/10	Pizza Hut - Pasta Buy-One-Get-One-Free
23/10 - 29/10	Pizza Hut - 50% off 2nd set or free 4th set for Lunch/Tea Set Combo

Redemption Terms and Conditions:

1. During the promotion period, passengers will receive one point for each fare-paying MTR ride using the Octopus Card. With every 10 points accumulated on each Octopus Card within the same campaign week from Monday to Friday, passengers will be eligible to redeem one set of discount coupons for that week at any MTR Customer Service Centre. Discount coupons are limited, while stock lasts.
2. Points will be recalculated from the beginning of train service each Monday morning. If cumulative points are not redeemed for discount coupons before the end of train service on Sunday night, they will be deemed invalid.
3. When the discount coupons are redeemed, 10 points will be immediately deducted from the Octopus Card.
4. Please refer to the discount coupons for the terms and conditions of use.
5. Discount coupons cannot be exchanged for cash.
6. All cumulative points will be deleted if the passenger's Octopus Card is lost, returned or damaged.
7. Passengers who take the free MTR connection twice for a return journey to and from an Airport Express station will receive one point on their Octopus Cards.
8. Passengers can check their Octopus Cards through the Octopus Enquiry Processor in the stations.
9. Dates specified on this leaflet refer to the operating hours of the MTR.
10. The MTR Corporation Limited, Café de Coral Fast Food Limited, Délifrance and Pizza Hut Hong Kong reserve the right to make the final decision in the event of any disputes.
11. For enquiries, please call MTR Hotline 2881 8888.

more time for life

